
Protokoll

Lysator

Styrelsemöte 13:e augusti 2009 kl. 18:00

Närvarande (med rösträtt): Linnea Björk Timm, Joakim Tosteberg, Thomas Axelsson, Andreas
Pettersson, Tommy Persson

Närvarande (utan rösträtt): Niclas Zeising

Plats: ˆ.

1. Mötet öppnades.

2. Joakim Tosteberg uts̊ags till mötessekreterare.

3. Linnea Björk Timm uts̊ags till mötesordförande

4. Thomas Axelsson och Tommy Persson uts̊ags till justerare.

5. Nollevandringar

C, IP och D har sina nollevandringar fredag 14/8 11-13 och Y har sin m̊andag 17/8 15-17.
Fadderierna för C, IP och Y har kontaktats s̊a att de ska passera oss. D har inte kontaktats
med passerar troligen änd̊a. Vi ska st̊a utanför ˜ när nollan kommer och presentera Lysator
samt bjuda p̊a lite kakor. Linnea ansvarar för att kakor köps in.

6. Kalasmottagning

Kalasmottagningen är 2:a september i år. Lysator har bokat tv̊a bord med el s̊a att vi
kan köra lite bildspel för att intressera folk. Vi f̊ar vara upp till åtta personer där som
representanter för Lysator. Under kalasmottagningen ska vi ha försäljning av märken och
medlemskap p̊a samma sätt som förra året, samt försöka f̊a folk intresserade av Lysator.
Linnea har huvudansvaret för att samordna inför kalasmottagningen.

7. Allmän Lysatorinformation

Vi ska se till att f̊a upp lite information om Lysator p̊a anslagstavlor runtom p̊a universi-
tetet. Linnea ordnar utskrifter att sätta upp över helgen.

8. Colosseum

Vi ska se till att n̊agon lunch under nolle-p boka ett bord i Colosseum och informera nollan
om v̊ar existens. Linnea ordnar med lokalbokningen.

9. Infomöte

Vi kom fram till att vi ska kalla det för ”Lysator-Info” istället för infomöte för att det ska
l̊ata bättre. Om det inte krockar med n̊agon upplysning ska vi försöka ha det tisdagen den
8:e september, annars blir det den ondagen den 9:e istället. Vi ska i år pröva att ha det i
n̊agon av föreläsningssalarna i C-huset istället. Detta eftersom de nya studenterna är mer
vana vid att vara där än nere vid Visionen, s̊a d̊a kanske det blir n̊agon mer som dyker
upp.

10. Städning

Det är ganska stökigt i v̊ara lokaler ˜ och foo för tillfället. I ˜ m̊aste en snabb panikstädning
göras s̊a snabbt som möjligt inför nollevandringarna, men en mer omfattande städning med
slängning av gammal skrot måste ske sedan.

Rootgruppen ska planera in städning av foo vilket m̊aste ske innan infomötet, d̊a det inte
g̊ar att ta sig fram där för tillfället.



11. Hemdisk

Rootgruppen ska höra med picsearch vad status p̊a maskinen för hemdisk är.

12. Mötet avslutades.

Vid protokollet, Joakim Tosteberg Ordförande, Linnea Björk Timm

Justerare, Thomas Axelsson Justerare, Tommy Persson


